
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-10-22, § 26 

 

 Tid Torsdagen den 22 oktober 2009 kl 16.00 – 17.40 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 22 oktober 2009 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katharina Gratschew (M)  

Gulan Avci (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Berit Kruse (S)  

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

   

Sebastian Carlsson (M) tjänstgörande  

Anders Alvebäck (M)  

Per Hallberg (M)  

Claes Fleming (FP)  

Erik Slottner (KD)   

Maria Östberg Svanelind (S)  

Bo Holmberg (S)  

Margareta Malm (S)  

Gunnar Sandell (S)  

Torkel Tigerschiöld (MP)  

Lotten von Hoffsten (V)  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, 

Eva Olsson, Olle cyrén, Åsa Wigfeldt, Rolf Gäfvert och Gunilla Wesström samt 

biträdande borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 



  

 
 § 26 

Motion (2009:25) om tidsbegränsad tekniktävling kring frågan 

om eventuell nedgrävning av tunnelbanan vid Slussenområdet. 

Svar på remiss 
Dnr E2009-400-00676 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande som svar 

 på remiss från kommunstyrelsen. 

2 Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 30 september 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden förslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordförande Mirja Räihä Järvinen m fl (S) enligt 

följande: 

 

 Slussen har diskuterats länge nu. Men vi anser att nu börjar det bli dags att skrida 

 från ord till handling. Slussen som trafikplats har sedan länge varit ett ställe som 

 dels är ful men som också håller på att vittra sönder som trafiklösning. 

 

 Det är viktigt att lösa framförallt problemet med slussfunktionen, som förhindrar 

 översvämningar samt att tillse att staden får en trafiklösning som är trygg samt 

 att bussterminalen blir trevligare och tryggare än den är nu. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


